

Langkung Saé Prajurit

ku

Mark McGee

Artis bela diri mangrupikeun bagian tina warisan kuno pendekar ti unggal juru dunya sareng ruas masarakat. Sababaraha pendékar anu paling hébat dina sajarah asalna ti Israél, umat pilihan Allah. Salah sahiji prajurit anu paling kuat sareng berpengaruh dina sajarah Israél nyaéta Raja Daud. Anjeunna membela Israél ngalawan tentara anu kuat sareng musuh anu kuat. David ngalegaan daérah Israél sareng ngajantenkeunana janten salah sahiji karajaan pangageungna di bumi. Janten, naha putra raja nyerat kieu: "Langkung saé jalma sabar tibatan prajurit, jalma anu ngendalikeun watekna tibatan anu nyandak kota"? Kumaha carana lalaki anu sabar tiasa langkung saé tibatan prajurit anu nangtayungan rakyatna sareng gaduh katerampilan nyandak kota?

Kasabaran ngagaduhan sejarah anu panjang sareng umat Allah. Kasabaran sering dihubungkeun sareng ngantosan kana janji-janji Gusti. Upami Gusti janji bakal aya kajadian, éta bakal kajadian. Anu kedah dilakukeun ku umat Allah nyaéta ngantosan sareng iman yén Gusti bakal ngalaksanakeun sakumaha jangji-Na. Ngantosan sanés mangrupikeun hal anu diwangun kana sipat karakter alamiah manusa. Urang dilahirkeun teu sabar. Kami hate ngantosan. Kami hoyong anu dipikahoyong nalika dipikahoyong sareng henteu hoyong ngantosan éta. Éta cara urang. Cara Gusti sanés cara urang. Waktos Allah pikeun sadayana sampurna sabab Anjeunna sampurna. Waktos urang pikeun sadayana henteu sampurna kusabab urang henteu sampurna. Urang ngalaman kasuksésan dina kahirupan nalika urang ngantosan sabar sareng ngarep-ngarep ka Anjeunna. Ngantosan henteu pernah gampang, tapi ngantosan ka Gusti mangrupikeun hal anu pasti. Kami terang Anjeunna bakal salawasna netep kana janji-Na.

Gusti jangji ka Adam sareng Hawa yén Anjeunna bakal nyayogikeun aranjeunna "binih" anu bakal ngaraheutkeun sirah Iblis. Hésé pikeun kolot manusa pikeun ningali putra cikalna ngabunuh lanceukna. Aranjeunna kedah ngantosan Gusti pikeun minuhan jangji-Na ka aranjeunna - sareng Anjeunna tumaros! "Sareng Adam terang pamajikanana deui; sareng anjeunna ngalahirkeun putra lalaki, sareng namina Seth: Kanggo Gusti, saur anjeunna, parantos nunjuk kuring binih sanes gaganti Habel, anu ditelasan Kain. Sareng ka Seth, anjeunna ogé ngalahirkeun putra; sareng anjeunna namina namina Enos: maka mimiti jalma-jalma nyebut ngaran PANGERAN." (Kajadian 4: 25-26)

Allah nyauran Abram sareng janji bakal janten bapak seueur bangsa. Ibrahim percanten teras diganjar. "Kanggo nalika Gusti parantos janji ka Ibrahim, sabab anjeunna henteu tiasa sumpah ku anu langkung ageung, anjeunna sumpah nyalira, saurna, Pasti berkah kuring bakal ngaberkahan anjeun, sareng ngalikeun kuring bakal ngalikeun anjeun. Sareng, saatos anjeunna sabar, anjeunna kéngingkeun jangji." (Ibrani 6: 13-15)

Putu Ibrahim Yakub nyauran putra-putrana babarengan saat-saat sateuacan pupusna kanggo nyarios naon anu bakal karandapan ku aranjeunna sareng turunanana saatos anjeunna angkat. Di tengah ngawartosan ka putra-putrana ngeunaan pikahareupeun aranjeunna, Yakub nyarios: "Kuring parantos ngantosan kasalametan anjeun, PANGERAN." (Kajadian 49:18) Masa depan Yakub bakal sareng Allah.

Anjeunna parantos ngantosan mangtaun-taun pikeun ngawujudkeun janji istirahat abadi sareng éta bakal janten menit na. Anjeunna teraskeun nubuat ka sesa putrana, teras pupus, sadar kana janji hébat anu parantos dijantenkeun ku anjeunna.

Gusti jangji ka Daud yén anjeunna bakal hiji dinten mingpin bangsa ageung Israél, tapi Daud kedah ngantosan. David saurang prajurit anu hadé, tapi ngagaduhan seueur kalemahan émosional. Ngaliwatan prosés nyanghareupan seueur musuh sareng gumantung ka Gusti, Daud diajar kakuatan sareng kakuatan kasabaran.

"Ajarkeun kuring jalan anjeun, PANGERAN, sareng bimbing kuring dina jalan anu polos, kusabab musuh-musuh abdi. Nyalametkeun kuring ulah nepi ka kahoyong musuh-musuh kuring: sabab saksi-saksi palsu parantos jengkar ngalawan kuring, sareng sapertos ngambekan kakejaman. Kuring parantos pingsan, upami kuring henteu percanten ningali kasaéan PANGERAN di bumi anu hirup. Ngantosan ka PANGERAN: sing wani, sareng anjeunna bakal nguatkeun haté anjeun: antosan, saur abdi, ka PANGERAN. " (Jabur 27: 11-14)

"Lah, panon PANGERAN aya dina jalma anu takwa ka Anjeunna, ka jalma anu ngarep-ngarep rahmat-Na; Pikeun nyalametkeun jiwa aranjeunna tina maot, sareng ngajaga aranjeunna hirup dina kalaparan. Jiwa urang ngantosan PANGERAN: anjeunna pitulung urang sareng tameng kami. Kusabab haté kami bakal gumbira ka anjeunna, sabab kami parantos percanten kana nami-Na anu suci.

Mugi-mugi rahmat anjeun, PANGERAN, sumujud ka kami, sakumaha anu kami ngarepkeun ka anjeun. (Jabur 33: 18-22)

"Kuring ngantosan sabar ka PANGERAN; sareng anjeunna condong ka kuring, sareng nguping panyambat kuring. Anjeunna nyandak kuring ogé kaluar tina liang anu pikasieuneun, tina liat leueur, sareng masang suku kuring kana batu, sareng netepkeun jalan kuring. Sareng anjeunna parantos nyimpen lagu anyar dina sungut kuring, bahkan muji ka Allah urang: seueur anu bakal ningali éta, sareng sieun, sareng bakal percanten ka PANGERAN. Bagja jalma éta anu ngajantenkeun PANGERAN kapercantenan-Na, sareng henteu ngahormat ka anu sombong, atanapi anu henteu condong kana kabohongan. "(Jabur 40: 1-4)

"Tapi kuring sapertos tangkal zaitun anu héjo di bumi Gusti: Abdi percanten kana rahmat Gusti salamina sareng salamina. Kuring bakal muji anjeun salamina, sabab anjeun parantos ngalaksanakeunana: sareng kuring bakal ngantosan nami anjeun; pikeun éta saé payuneun umat-umat anjeun. " (Jabur 52: 8-9)

"Nyalametkeun abdi tina musuh-musuh abdi, Ya Allah abdi: belaan kuring tina jalma-jalma anu ngalawan ka kuring. Nyalametkeun abdi tina padamel maksiat, sareng nyalametkeun kuring tina jalma-jalma getihan. Kusabab, aranjeunna, aranjeunna ngantosan jiwa kuring: anu perkasa anu ngariung ngalawan kuring; sanés pikeun ngalanggar hukum abdi, atanapi ku dosa-dosa abdi, PANGERAN. Aranjeunna lumpat sareng nyiapkeun diri tanpa kalepatan abdi:

gugah pikeun ngabantosan abdi, sareng tingali. Anjeun, nun PANGERAN, Allah semesta alam, Allah Israil, hudang pikeun nganjang ka sadaya bangsa kahir: tong welas asih ka saha waé anu ngalanggar hukum jahat. Selah. Aranjeunna balik magrib: aranjeunna gogorowokan siga anjing, sareng ngurilingan kota. Lah, aranjeunna ngagaleuh ku sungutna; pedang aya dina biwirna : pikeun saha, saur aranjeunna, anu ngupingkeun? Tapi anjeun, PANGERAN, bakal seuri ka aranjeunna; anjeun bakal gaduh sadaya bangsa sanés. Kusabab kakuatanana Kami bakal ngantosan ka anjeun: sabab Gusti mangrupikeun pertahanan kuring. " (Jabur 59: 1-9)

"Jiwa kuring, ngantosan anjeun ngan ukur ka Gusti; sabab anu diarep-arep abdi ti anjeunna. Anjeunna ngan ukur batu sareng kasalametan kuring: anjeunna mangrupikeun pertahanan kuring; abdi moal dipindahkeun. Di Gusti mangrupikeun kasalametan sareng kamulyaan kuring: batu batu tina kakuatan, sareng panyumputan abdi, aya ka Gusti. Percanten ka anjeunna sepanjang waktos; yeuh jalma, tuangkeun manah anjeun ka payuneuna-Na: Gusti mangrupikeun panyumputan pikeun urang. Selah. " (Jabur 62: 5-8)

"Ti jero kuring nyambat ka Anjeun, Ya PANGERAN. Gusti, ngupingkeun sora kuring: ari ceuli anjeun merhatoskeun sora panyambat abdi. Upami anjeun, PANGERAN, kedah nandaan kajahatan, Gusti, saha anu bakal nangtung? Tapi aya nyaéta pangampura sareng anjeun, supados anjeun dipikasieun. Kuring ngantosan TUHAN, jiwa abdi ngantosan, sareng dina pangandika na kuring ngarepkeun. Jiwa kuring ngantosan Gusti langkung ti

aranjeunna anu ngantosan énjing: saur kuring, langkung ti aranjeunna anu ngawaskeun énjing. " (Jabur 130: 1-6)

Kasabaran mangrupikeun salah sahiji kualitas karakter Bibél penting anu diajarkeun dina program seni beladiri Kristen di panjuru dunya. Kami ngajar barudak, nonoman sareng déwasa pikeun ngalatih parigel sareng sabar nalika diajar téknik sareng katerampilan sareng kéngingkeun jajaran sabukna. Kami ngajar murid-murid urang pikeun nunjukkeun hormat ka guru sareng sasama murid sareng sabar sareng aranjeunna sanajan urang sabar sareng aranjeunna. Nalika urang ngartos pentingna Gusti nempatkeun kualitas kasabaran, éta bakal janten bagian anu langkung ageung tina kelas urang. Leres, penting pikeun ngalatih murid urang janten pendékar pikeun kahadéan sareng kabeneran. Nanging, langkung penting deui pikeun ngalatih murid urang pikeun sabar.

"Langkung saé manusa anu sabar tibatan prajurit, jalma anu ngendalikeun watekna tibatan anu nyandak kota." (Wulang Bebasan 16:32)

Perhatikeun yén Gusti ngahartikeun manusa anu sabar salaku manusa "anu ngendalikeun watekna." Ngalatih jalma pikeun janten pendekar (seniman bela diri) kedah saimbang sareng kualitas karakter kasabaran (ngendalikeun watekna). Ngalatih lalaki anu teu sabar, anu henteu tiasa ngendalikeun watekna, nyaéta nyababkeun cilaka anu teu tiasa diubaran ku masarakat. Instruktur seni bela diri Kristen ngagaduhan kawajiban ka Gusti sareng kulawarga sareng komunitas pikeun nyiapkeun jalma dina seni pertahanan diri anu diajar kasabaran sareng kumaha ngendalikeun

watekna. Éta hartosna ngalatih jalma-jalma pikeun welas dina nyanghareupan bahaya sareng panas perang. Upami urang ngalatih jalma-jalma ngan ukur dina seni karuksakan, urang parantos ngalaksanakeunana sareng jalma-jalma anu bakal aranjeunna terang dina kahirupan aranjeunna mangrupikeun kalepatan anu hébat.

Kasabaran mangrupikeun aspek penting dina gaya hirup Kristen. Éta mangrupikeun bagian anu penting sareng henteu tiasa diléngsérkeun dina prosés tumuh janten sapertos Kristus. Yesus mangrupikeun conto anu hébat pikeun kakuatan kasabaran. Anjeunna ngagaduhan kamampuan sareng katerampilan pikeun ngancurkeun saha waé anu nentang Anjeunna, tapi Yesus milih jalan kasabaran anu langkung kuat.

Sing saha anu diparéntahkeun ku Kristus pikeun ngahutbah sareng ngajarkeun Injil Kurnia Allah ngartos tempat kasabaran dina kahirupan urang Kristen anu kuat. Éta pisan inti tina saha kami sareng naon anu dilakukeun.

"Kudu cinta tanpa kacau. Benci kana anu jahat; nempel kana anu saé. Kadeudeuh silih pikanyaah ku silih asih dulur-dulur; dina kahormatan silih pikaresep; Henteu kendor dina usaha; getol dina sumanget; ngawula ka Gusti; Rejoicing diarep-arep; sabar dina kasusah; neraskeun langsung dina sholat; Nyalurkeun kana kabutuhan jalma-jalma suci; dipasihkeun. Silaturahmi ka anu nganiaya anjeun: ngaberkahan, sareng henteu laknat. Bagja sareng anu bungah, sareng nangis sareng anu nangis. Janten tina pikiran anu sami hiji-hiji ka anu sanésna. Pikiran sanés hal-hal anu luhur, tapi

tunduk ka jalma-jalma anu rendah haté. Janten henteu bijaksana dina sombong anjeun nyalira. Ganjaran pikeun saha waé anu jahat pikeun jahat. Nyayogikeun hal-hal anu jujur dina paningal sadaya jalma. Upami éta mungkin, sakur anu aya di anjeun, hirup tengtrem sareng sadayana jalma. Anu dipikacinta, tong males dendam, tapi langkung-langkung masihan tempat murka: sabab aya tulisan, "Dendam téh milik kuring; Kuring bakal males, saur Gusti. Ku sabab éta lamun musuh anjeun lapar, tuang anjeunna; upami anjeunna haus, pasihan dr mangsi: sabab nalika ngalakukeun éta anjeun bakal numpuk bara seuneu dina sirahna. Janten moal éléh tina kajahatan, tapi éléh kajahatan ku kasaéan. "(Rum 12: 9-21)

"Ayeuna kami ngadesek ka anjeun, dulur-dulur, ngingetkeun ka jalma-jalma anu teu kaurus, ngahibur jalma anu lemah, bantosan anu lemah, sabar ka sadaya jalma. Tingali yén henteu aya anu jahat pikeun jahat ka saha waé; tapi teraskeun anu mana anu saé, duanana diantara anjeun , sareng ka sadayana jalmi. Gumbira salalawasna. Do'a teu lirén-lirén. Dina sagala hal sukur: sabab ieu kersa Gusti ku Kristus Yesus ngeunaan anjeun. " (1 Tesalonika 5: 4-18)

"Tapi Gusti satia, anu bakal nguatkeun anjeun, sareng ngajagi anjeun tina kajahatan. Sareng kami yakin yén Pangéran noél anjeun, yén anjeun duaan ngalakukeun sareng bakal ngalakukeun hal-hal anu paréntahkeun ka anjeun. Sareng Gusti ngarahkeun haté anjeun kana cinta ka Gusti, sareng kana sabar anu ngantosan Al Masih. " (2 Tesalonika 3: 3-5)

"Uskup harita kedah henteu aya salahna, salaki pamajikan hiji, waspada, waspada, tingkah laku anu alus, dipasihkeun, apt ngajar; Henteu dipasihkeun ka anggur, henteu aya anu mogok, henteu sarakah kana kauntungan anu kotor; tapi sabar, sanés gagabah , sanés sarakah; Jalma anu maréntah saé imahna nyalira, gaduh murangkalihna tunduk sareng sagala kakuatan: (Kusabab upami manusa henteu terang kumaha maréntah imahna sorangan, kumaha anjeunna kedah ngurus garéja Allah?) Sanés novice , supados teu kaunggel ku kareueus anjeunna bakal katempuhan setan. " (1 Timoteus 3: 2-6)

"Sing sabar, dulur-dulur, dugi ka sumpingna Gusti. Lah, tukang tani ngantosan buah permata bumi, sareng sabar panjang pikeun éta, dugi ka nampi hujan mimiti sareng anu terakhir. Janten anjeun ogé sabar; nguatkeun anjeun hate: pikeun datangna Gusti caket. " (Yakobus 5: 7-8)

"Hamba, tunduk ka bendara anjeun kalayan sagala kasieun; sanés ngan ukur ka jalma anu alus sareng lemah lembut, tapi ogé ka jalma-jalma anu licik. Kusabab éta matak pikabungaheun, upami manusa pikeun nurani ka Gusti nahan kasedihan, sangsara salah. Kanggo kamuliaan naon éta, upami, nalika anjeun dibélaan ku kasalahan anjeun, anjeun kedah sabar? tapi upami, nalika anjeun mikeun hasil anu hadé, sareng sangsara pikeun éta, anjeun bakal sabar, éta bakal ditampi ku Gusti. " (1 Petrus 2: 18-20)

Kami ningali kumaha pentingna kasabaran pikeun seniman beladiri Kristen, tapi kumaha urang numuwuhkeun kualitas karakter éta? Mangrupikeun prosés, sareng sanés gampang. Anu ngembangkeun kasabaran dina haté sareng pipikiran urang Kristen nyaéta kasusah dina sapanjang perjalanan.

"Kusabab kitu diyakinkeun ku iman, urang gaduh karapihan sareng Gusti ngalangkungan Gusti urang Yesus Kristus: Ku anjeunna ogé kami ngagaduhan aksés ku iman kana rahmat ieu dimana kami nangtung, sareng gumbira dina ngarep-ngarep kamulyaan Gusti. Sareng sanés ngan ukur, tapi kami kamuliaan dina kasusah ogé: terang yén kasusah tiasa ngerjakeun kasabaran; Sareng kasabaran, pangalaman; sareng pangalaman, pangarep-arep: Sareng pangarep-arep moal janten isin; sabab cinta ka Gusti Allah diturunkeun di jero haté urang ku Roh Suci anu dipasihkeun ka urang. " (Rum 5: 1-5)

"Kami teras, salaku padamelan sasarengan sareng anjeunna, ngadu'a ka anjeun ogé yén anjeun henteu kéngingkeun kurnia Allah kalayan sia-sia. (Kusabab anjeunna nyarios, Kuring parantos nguping anjeun dina waktos anu katampi, sareng dina dinten kasalametan kuring parantos ngabantosan anjeun: lah , ayeuna mangrupikeun waktos anu ditampi; tingali, ayeuna dinten kasalametan.) Henteu aya salahna dina hal naon waé, yén palayanan henteu disalahkeun: Tapi dina sagala hal nyatujuan diri urang salaku menteri Allah, dina kasabaran pisan, dina kasangsaraan, dina kabutuh, dina kasusahan, Dina stripe, di panjara, di kaributan, dina kuli, dina nonton, di puasa; Ku kasucian, ku kanyaho, ku sabar, ku kahadean, ku Roh Suci, ku

cinta sajati, Ku kecap tina bebeneran , ku kakawasaan Allah, ku baju waja tina soleh dina beulah katuhu sareng kénca, Ku hormat sareng teu kahormatan, ku laporan jahat sareng laporan anu saé: sapertos anu nipu, tapi leres; Salaku henteu dikenal, tapi masih dikenal; siga anu maot , sareng, lah, urang hirup; siga anu diniatkeun, sareng henteu dipaehan; Sakumaha sedih, nanging teras-terasan gumbira; sakumaha miskin, nanging ngajantenkeun seueur beunghar h; siga anu teu gaduh, tapi gaduh sagala rupa. "(2 Korinta 6: 1-10)

"Kusabab kitu kami ogé, ti saprak dinten kami ngadangu éta, henteu lirén ngadoa pikeun anjeun, sareng hoyong yén anjeun bakal dieusian ku pangetahuan ngeunaan kersa-Na dina sagala hikmah sareng pamahaman spiritual; Anu anjeun tiasa milampah pantes Gusti pikeun sadayana anu pikaresepeun, janten buah dina sagala padamelan anu saé, sareng nambihan elmuna ka Gusti; Nguatkeun kalayan sakuat kakuatan, numutkeun kakuatan-Na, pikeun sagala kasabaran sareng sabar sareng suka bungah; Ngatur nuhun ka Rama, anu parantos ngajantenkeun urang tepang janten bagian tina warisan ti para wali dina cahaya: Anu nyalametkeun urang tina kakawasaan gelap, sareng parantos nerjemahkeun urang kana karajaan Putra-Na anu dipikacinta: "(Kolosa 1: 9-13)

"Kami pasti ngahaturkeun nuhun ka Gusti salawasna pikeun anjeun, dulur-dulur, sabab éta pantes, sabab iman anjeun beuki mekar pisan, sareng amal unggal jalma sadayana silih silih lubukkeun; Janten kami sorangan ngagungkeun anjeun di garéja-gereja di Gusti pikeun kasabaran sareng iman anjeun dina sagala penganiayaan sareng

kasusah anu anjeun tahan: Anu mangrupikeun tanda anu nyata tina pangadilan Allah anu séhat, supaya anjeun tiasa dianggap pantes pikeun karajaan Allah, anu anjeun ogé sangsara: "(2 Tesalonika 1: 3-5)

"Tapi taqwa kalayan sugema mangrupikeun kauntungan anu hébat. Kusabab urang henteu ngaluarkeun naon-naon ka dunya ieu, sareng pastina urang moal tiasa ngaluarkeun nanaon. Sareng ngagaduhan tuangeun sareng papakéan hayu urang janten kontén. Tapi aranjeunna anu bakal beunghar murag kana godaan sareng jebakan , sareng kana pirang-pirang hawa nafsu anu bodo sareng matak cilaka, anu ngalelepkeun manusa dina karuksakan sareng karusakan. Kusabab cinta ka artos mangrupikeun akar tina sagala kajahatan: anu bari sababaraha anu diarepkeun, aranjeunna parantos lepat tina iman, sareng nyusuk dirina nyalira ku seueur kasusah. Tapi anjeun, he manusa Allah, kabur tina sagala hal ieu; sareng nuturkeun kabeneran, soleh, iman, cinta, sabar, lemah lembut. Ngalawan perang iman anu saé, tahan hirup anu langgeng, dimana anjeun ogé disebat, sareng anjeun parantos ngaku profesi anu saé sateuacan seueur saksi. " (1 Timoteus 6: 6-12)

"Ieu terang ogé, yén dina dinten-dinten akhir waktos-waktos bahaya bakal sumping. Pikeun manusa bakal mikanyaah dirina sorangan, dhendham, tukang angkuh, sombong, pitenah, henteu patuh ka kolot, henteu sukur, henteu suci, Tanpa karep alami, pelepasan, tuduhan palsu, teu pikasieuneun, galak, hina jalma-jalma anu alus, Pengkhianat, sombong, luhur, leuwih resep kanikmatan tibatan anu

mikacinta ka Allah; Gaduh bentuk kamaksiatan, tapi nolak kakuatanana: tina sapertos kitu ngajauhan. Kusabab sapertos kieu aranjeunna nyusup ka jero imah, sareng mingpin awéwé konyol anu kabebanan ku dosa, kabawa ku hawa nafsu anu beda-beda, Kantos diajar, sareng henteu kantos tiasa terang kana bebeneran. Ayeuna sakumaha Jannes sareng Jambres nahan Musa, maka ieu ogé nolak bebeneran: jalma anu pikiranana korup, nolak ngeunaan kaimanan. Tapi aranjeunna moal maju deui: sabab kabodoanna bakal kabuktosan ka sadayana jalma, sapertos ogé aranjeunna. Tapi anjeun parantos terang pisan doktrin kuring, cara hirup, tujuan, iman, sabar, amal, kasabaran, Perse karep, kasusah, anu sumping ka kuring di Antioki, di Ikonium, di Listra; penganiayaan naon anu kuring tahan: tapi ti sadayana aranjeunna Gusti nyalametkeun kuring. Leres, sareng sadayana anu bakal hirup saleh dina Kristus Yesus bakal sangsara dianiaya. Tapi jalma jahat sareng tukang tipu bakal beuki parah, nipu, sareng ditipu. Tapi tetep anjeun dina hal-hal anu anjeun parantos pelajari sareng parantos diyakinkeun, terang saha anu anjeun pelajari; Sareng ti ti saprak budak anjeun parantos terang Kitab Suci anu suci, anu tiasa ngajantenkeun anjeun wijaksana pikeun kasalametan ngalangkungan iman anu aya dina Kristus Yesus. Sadaya tulisan suci dipasih anu ku ilham ti Gusti Allah, sareng nguntungkeun pikeun doktrin, pikeun panyalindungan, pikeun koréksi, pikeun pitunjuk dina kaadilan: Sing saha jalma Allah sampurna, sacara lengkep dibekelan pikeun sagala padamelan anu saé. "(2 Timoteus 3: 1- 17)

"Dulur-dulur kuring, etang sadayana kabagjaan nalika anjeun lebet kana rupa-rupa godaan; terang ieu, yén nyobaan iman anjeun tiasa ngahasilkeun kasabaran. Tapi ari kasabaran ngagaduhan karya anu sampurna, supaya anjeun sampurna sareng sadayana, henteu hoyong nanaon." (Yakobus 1: 2-4)

"Rahmat sareng perdamaian digedékeun ka anjeun ku élmu ngeunaan Allah, sareng Yesus Gusti urang, Numutkeun kakawasaan ilahiahna parantos dipasihkeun ka kami sagala hal anu aya hubunganana sareng kahirupan anu séhat, ku élmu ngeunaan anjeunna anu parantos nimbalan urang pikeun kamuliaan sareng kahadean: Ku sabab ieu dipasihkan jangji ka urang pikeun janji-janji anu hébat pisan sareng berharga: anu ku ieu anjeun tiasa janten bagian tina sipat ketuhanan, kabur tina karusakan anu aya di dunya ku hawa nafsu. Sareng ieu, masihan sagala rajin, tambahkeun kana iman anjeun kautamaan ; jeung kaadigungan elmu; Sareng elmu kasabaran; sareng ka sabar kasabaran; sareng kasabaran taqwa; Sareng ka taqwa budi babarayaan; sareng kaadigelan budi amal. Kusabab upami hal ieu aya dina anjeun, sareng seueur, aranjeunna ngajantenkeun anjeun bakal sanés gabus atanapi henteu ngahasilkeun buah dina élmu ngeunaan Gusti urang Yesus Kristus. "
(2 Petrus 1: 2-8)

Kasabaran mangrupikeun pelajaran anu penting pikeun diajar sapanjang jalan nuju kasuksésan sareng kahasilkeun dina Karajaan Spiritual Allah. Muga-muga urang diajar éta kalayan hadé sareng ngajar ogé salaku pendékar Gusti pikeun perdamaian!

Nyandak Rahmat Gusti ka Dunya!

Hak Cipta © GraceLife Ministries 1990-2020